



الموتوكّل Elmotawakel
عندما تشتهي التمور



THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهي التمور

Our PRODUCTS



تمور منزوعة النواه و محشوة بالمكسرات المحمصة الطازجة
عبوات اوزان مختلفة ١٧٥ جم - ٢٠٠ جم - ٤٠٠ جم - ٦٠٠ جم
معبأة اوتوماتيكيا لضمان اعلى درجات السلامة الغذائية صلاحية
١٨ شهر تحت اي ظروف تخزين او عرض بضمآن المتوكّل.
Dates pitted and stuffed with roasted nuts
packs of different weights of 175 g - 200 g
- 400 g - 600 g automatic packed to ensure
the highest levels of food safety validity of
18 months under any storage conditions ,
Elmotawakel guarantee.



نقوم بتوزيع منتجاتنا في السوق المحلي داخل جمهورية مصر العربية من اجل خدمة و توصيل منتجاتنا
لجميع عملائنا داخل سلاسل البيع بالجملة و القطاع.

Using our trucks to distribute our products in domestic markets to help
reach and service our retail and wholesale markets clients in all of
Egypt.



تمور نصف جافة المتوكّل عبوات اوزان مختلفة ٤٥٠ جم - ٧٠٠ جم -
٨٠٠ جم - ٩٠٠ جم - ١.٥ كجم - ٢ كجم - ٢.٥ كجم - ٥ كجم - ١٠ كجم
معبأة اوتوماتيكيا لضمان اعلى درجات السلامة الغذائية صلاحية ١٨ شهر
تحت اي ظروف تخزين او عرض بضمآن المتوكّل.

Semi dried dates packs of different weights of
450g - 700g - 800g - 900g - 1.5kg - 2kg - 2.5kg
- 5kg - 10kg automatic packed to ensure the
highest levels of food safety validity of 18
months under any storage conditions , Elmotawakel
guarantee.

THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهي التمور



Our Certificates



المتوكل حاصل على شهادة الايزو ٩٠٠١ & ٢٢٠٠٠ ومنتجاتنا مطابقة للمواصفات القياسية المصرية رقم ٣٧٥-١٣/١-٢٠١٣. ايضا المصنع حاصل على جائزة احسن مصنع تمور في مصر برعاية مؤسسة خليفة الدولية لنخيل التمر والابتكار الزراعي بدولة الامارات العربية المتحدة

ELMOTAWAKEL have ISO 9001 & ISO 22000 certification and all packages meets Egyptian quality standard 2013/1-375. Also, the factory holds on award the best factory of dates manufacturer in Egypt sponsored by Khalifa International Award for Date Palm and agricultural innovation" in the United Arab Emirates



سلامتك من سلامة غذائك

Your safety, the safety of your food



بكل فخر .. صنع في مصر

THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهي التمور



لاول مرة في مصر منتج معجون التمور و هو منتج طبيعي خالي من اي مواد حافظة . و له استخدامات عديدة في الصناعات الغذائية و ايضا يستخدم كبدل للسكر و ذو قيمة غذائية عالية متوفر في عبوات 200جم - 1كجم - 3 كجم.

For the first time in Egypt dates paste product and is a natural product free from any preservatives, and has many uses in the food industry and is also used as a sugar substitute and a high nutritional value, available in packs 200g - 1kg - 3kg.



The
Premium
Quality
100%
GUARANTEED



تمور مغلقة سادة و محشية مكسرات متوفرة في عبوات 400 جم - 3كجم - 7 كجم.
Warped dates semi dried and stuffed with nuts available in packs 400g - 3kg - 7kg



تعمل شركة الموتواكل على انتقاء اجود الواع التمور من افضل المزارع الموجودة في مصر و ذلك من اجل ارضاء جميع عملائنا.

Elmotawakel always try our best to select the finest dates from the best farms located in Egypt, in order to satisfy all our customers.

THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهي التمور



Our FACTORY



نفرد باتنا المصنع الوحيد داخل جمهورية مصر العربية الذي يستخدم أحدث الآلات المتطورة لغزل و غسل و تجفيف التمور بدون تلامس مباشر للأيدي مع المنتج مما يجعلنا من أجود منتجات التمور داخل الأسواق المصرية .

We are uniquely the only factory in the Arab Republic of Egypt, which uses the most advanced sorting and washing and drying machines dates without direct contact with the product with hands, which makes us one of the finest date products in the Egyptian market.

أيضا نحن نستخدم أفضل الأنواع من مواد التعبئة ، والتغليف لضمان اعلى شروط السلامة الغذائية لجميع منتجاتنا .

We also use the best kinds of packaging materials, to ensure the highest food safety level for all our products.



نستخدم أحدث تكنولوجيا التعبئة للتمور باستخدام تقنية تعديل الهواء لزيادة فترة الصلاحية و للمساعدة أثناء فترات التخزين و العرض .

We use top technology for packaging dates with MAP method to help increase shelf life and to help for good storage and display.



THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهم التمور

Our FACTORY



THE BEST DATES TASTE
عندما تشهي التمور

Our HISTORY



Egypt is the birthplace of Dates.
The story of the "Egyptian Dates" is as old as our ancient land. Egypt is the largest producer of Palm Dates (Fresh - Semi Dry - Dried) in the world.

تعتبر مصر منشأ وميلاد التمور
التمور المصرية من اقدم المحاصيل الزراعية التي تواجدت في مصر القديمة كقدم تاريخها وحضارتها و مصر
من اكبر الدول المنتجة للتمور في العالم (طازجة - نصف جافة - جافة).

"El-Kharga region produce the best semi dried dates taste in Egypt.
We set up a factory to process its rich output of dates, amounting to five tons daily. Our representation relies also on the ultra modern equipment of its industrial processing facilities allowing treatment of about 2000 tons of dates every year. We succeed in improving our ability to a higher scientific level. we exported our Dates worldwide. We are focusing on looking for cooperators to increase the export capacity of our Egyptian Dates. Our company invites clients warmly all over the world to establish business relations and develop various economic cooperation with us.

تعتبر واحة الخارجة من افضل المناطق التي تنتج افضل انواع التمور النصف جافة من حيث الجودة والطعم و نحن قمنا بانشاء مصنعنا لينتج افضل واغنى هذه الانواع, يعمل المصنع بطاقة انتاجية تصل الي ٥ طن يوميا . واعتمادنا على اعلى واحديث وافضل التقنيات في العملية الصناعية ينتج لنا انتاج ما يقرب من ٢٠٠٠ طن من التمور عالية الجودة سنويا . لقد نجحنا في تحسين قدرتنا على الوصول الي اعلى مستوى من التقنيات المستخدمة لانتاج تمور عالية الجودة وحيث تؤهلنا الي التصدير لجميع انحاء العالم . ونحن نسعى الي زيادة عدد المتعاونين معنا لزيادة حجم صادراتنا من التمور المصرية حيث تتشرف شركتنا بدعوة العملاء من جميع انحاء العالم الي إقامة علاقات تجارية معنا مبنية على ثقة واحترام متبادلين.



THE BEST DATES TASTE
عندما تشتهي التمور



The
Premium
Quality



شركة المتوكل للاستيراد والتصدير والتعبئة والتوزيع
الادارة: شارع مسعد متفرع من شارع طومانباي - الزيتون
القاهرة - مصر

تليفون: ٠٠٢٠٢٢٤٥١١٨٣١

فاكس: ٠٠٢٠٢٢٤٥١٧٣٣٥ - موبايل ٠٠٢٠١١٢٣٣٨٨٨٤١

المصنع: الوادي الجديد - مدينة الخارجة - المنطقة الاستثمارية
الوادي الجديد - مصر

ELMotawakel for Import, Export, Packing & Distributing
Admin.: 5 Mossad st., from Tomanbay st., ElZaitoun,
Cairo.EGYPT

Tel:+20224511831

Fax: +20224517335 - mobile +201123388841

Factory: Elwadi Elgeded - Elkharga city - investment zone
Elwadi Elgeded - Egypt

www.elmotawakel.com.eg

<https://www.facebook.com/ElmotawakelDates>

info@elmotawakel.com.eg



THE BEST DATES TASTE

عندما تشتهي التمر